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پروانه مافی: 

بزرگترین ترمینال محصولات 
کشاورزی تهران افتتاح می شود
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ــتاندار و  ــاون اس ــمت مع ــه س ــی ب ــته  حضرتعال ــاب شایس انتص
ــرای  ــژه شهرســتان ری را تبریــک عــرض نمــوده ، ب ــدار وی فرمان
شــما موفقیــت روزافــزون و توفیــق خدمتگــذاری مســتمر از درگاه 

ایــزد متعــال مســئلت مــی نمائیــم.

انتصـاب شایسـته جنابعالی بـه عنوان معـاون اسـتاندار و فرمانـدار ویژه 
شهرسـتان ری را تبریـک عـرض مـی نمائیم. امید اسـت که حضور شـما 
در ایـن مسـئولیت بـه عنوان خادمـی صدیق با کولـه بار گرانـی از تجربه، 

نویـد بخش نشـاط و تحـرک بیش از پیش شهرسـتان ری باشـد.

انتصــاب ارزشــمند جنابعالــی بــه عنــوان فرمانــدار  ویــژه 
ــوده،  ــرض نم ــت ع ــک و تهنی ــه تبری ــتان ری را صمیمان شهرس
ــدس  ــام مق ــمند نظ ــداف ارزش ــق اه ــتای تحق ــم در راس امیدواری

ــید. ــد باش ــق و موی ــواره موف ــران هم ــامی ای ــوری اس جمه

انتصــاب شایســته  حضرتعالــی بــه ســمت معــون اســتاندار و 
فرمانــدار ویــژه شهرســتان ری را بــه جنابعالــی تبریــک عرض 
نمــوده ، برای شــما موفقیــت روزافــزون و توفیــق خدمتگذاری 

مســتمر از درگاه ایــزد منــان خواســتاریم.

ــاون  ــوان مع ــه عن ــي ب ــته جنابعال ــا و شایس ــاب بج ــندی انتص ــراز خرس ــا اب ب
ــت و  ــان از لیاق ــه نش ــتان ری ک ــژه شهرس ــدار  وی ــران و فرمان ــتاندار ته اس
شایســتگی شــما دارد را صمیمانــه تبریــک عــرض مــی نمائیــم، آرزوی توفیــق و 

ــتاریم. ــال خواس ــد متع ــما را  از خداون ــربلندی ش س

انتصــاب شایســته جنابعالــی بــه عنــوان فرمانــدار ویــژه شهرســتان 
ری را تبریــک عــرض مــی نمائیــم. امیــد اســت کــه حضــور شــما در 
ایــن مســئولیت بــه عنــوان خادمــی صدیــق بــا کولــه بــار گرانــی از 
ــتان  ــش شهرس ــش از پی ــرک بی ــاط و تح ــش نش ــد بخ ــه ، نوی تجرب

ری باشــد.

ــه عنــوان معــاون  نویــد مســرت بخــش انتصــاب شایســته حضرتعالــی ب
ــت  ــک و تهنی ــتان ری را تبری ــژه شهرس ــدار وی ــران و فرمان ــتاندار ته اس
عــرض مــی نمایئــم. از درگاه ایــزد منــان مزیــد توفیقــات بــرای خدمتــی 
ــد و  ــت رش ــی در جه ــوکل اله ــو از ت ــاط و ممل ــور و نش ــار از ش سرش

ــم. ــئلت داری ــکوفایی مس ش

انتصــاب شایســته حضرتعالــی بــه ســمت فرمانــدار ویژه شهرســتان 
ری، را بــه جنابعالــی تبریــک عــرض نمــوده ، بــرای شــما موفقیــت 
ــان  ــزد من ــتمر از درگاه ای ــذاری مس ــق خدمتگ ــزون و توفی روزاف

مســئلت مــی نمایــم.

دهیاری  و شورای اسلامی روستای لپه زنک

دهیاری  و شورای اسلامی روستای سنگ تراشاندهیاری  و شورای اسلامی روستای  توتک

دهیاری  و شورای اسلامی روستای محمود آباد خالصه

دهیاری  و شورای اسلامی روستای عباس آباد علاقبند دهیاری  و شورای اسلامی روستای چهلقزرییس و اعضای شورای اسلامی عشایری بخش خاوران بهرام قنبری رییس شورای بخش خاوران

برادر ارجمند جناب آقای بهرام قنبری
ریاست محترم شورای اسلامی بخش خاوران

بخشدار، دهیاران ، شوراهای اسلامی ، شورای  عشایری و شورای اسلامی بخش خاوران

بــا نهایــت تأســف ضایعــه غــم بــار درگذشــت بــرادر گرامیتــان شــادروان » حاج قاســم قنبری« 
را خدمــت شــما و خانــواده محترمتان تســلیت عــرض نمــوده، از خداوند متعــال بــرای روح پاک 

آن مرحــوم علــو درجــات و مغفــرت الهی و بــرای بازمانــدگان صبر جمیــل آرزومندیم .

))اطلاعیه((

قابل توجه اعضای محترم اتحادیه صنف خرازان و پوشاک شهرستان ری         
بــه اســتناد مــاده 16 آئیــن نامــه اجرائــی انتخابــات هیــات مدیــره و بــازرس اتحادیــه هــای صنفــی )موضــوع تبصــره 3 
مــاده 22 قانــون نظــام صنفــی( مصــوب 92/6/12 مجلــس شــورای اســامی بــه اطــاع میرســاند بدنبــال انتخابــات مورخــه 
1398/4/24 بدینوســیله ترکیــب اعضــای هیــات مدیــره و بــازرس جدیــد اتحادیــه صنــف خــرازان و پوشــاک شهرســتان 

ری  بــر اســاس اکثریــت نســبی آراء ماخــوذه بــرای مــدت 4 ســال از تاریــخ انتخابــات بشــرح ذیــل اعــام مــی گــردد.

ضمنا بر اساس ماده 23 قانون نظام صنفی آقای سید اکبر کسائی زادگان مهابادی نماینده آن اتحادیه در اتاق اصناف شهرستان ری تعیین و معرفی می گردد.

محمد غیاثی - رئیس هیات اجرایی انتخابات اتحادیه های صنفی شهرستان ری

سید اکبرکسائی 
زادگان مهابادی  

 رییس 

سید رامین 
سید روغنی  

نایب رییس اول 

محسن سبزعلی 
 نایب رییس دوم

جعفر صادقی 
دبیر

حسن جمالی 
خزانه دار

لیلا روزبهانی 
عضو هیئت مدیره 

محسن آقا 
محمد جعفر 

عضو هیئت مدیره 

محسن محمد خانی 
بازرس



اخبار شهر2 چهارشنبه  20 آذر 1398 شماره 50

Email:avayrey@gmail.com

خبرخوان

روی خط خبر

www.avayerey.ir

آوای ری- نماینده مردم تهران، ری و شمیرانات با بیان اینکه شهرستان ری دارای تاریخ، تمدن و 
وسعت بسیار بالایی است، گفت: داشتن شورا و مدیریت شهری مستقل از تهران حق مسلم مردم 

شهرستان ری است.
پروانه مافی اظهار داشت: مجمع نمایندگان استان تهران به دنبال احقاق این حق مسلم مردم شهرستان ری 

هستند تا با تصویب قوانین متناسب زمینه ایجاد شورای مستقل را در این شهرستان ایجاد کنند.
وی با اشاره به اینکه شهرستان ری بسیار قبل تر از تهران نام شهر را با خود به همراه داشته است، افزود: نمایندگان 

مجلس تلاش می کنند تا با کمک دولت شهرستان ری را به جایگاه اصلی خود برسانند. مافی یادآور شد: 
شهرستان ری از جمله شهرهای استان تهران است که امروز نیازمند حمایت همه جانبه مسئولان و نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی است تا جایگاه قدیمی خود را بار دیگر بدست آورد. وی در ادامه به بیان اینکه شهرستان 
ری با تاریخ ۲ هزار ساله، تمدن کهن و حرمین امام خمینی)ره( و عبدالعظیم)ع( قبله تهران محسوب می شود، 
عنوان کرد: فرماندار جدید شهرستان ری برای حفظ هویت و جایگاه اصلی این شهرستان باید فردی جهادی و 
عمل گرا باشد. وی در ادامه به بحث مستقل شدن شهرری اشاره کرد و گفت: به مردم ری حق می دهم که شورای 
شهر مستقل را مطالبه کنند زیرا شهر بودن در دل ری نهفته است. مافی خاطرنشان کرد: در مجمع نمایندگان 
استان و شورای شهر تهران در یک کارشناسی مهم که مبتنی بر عقلانیت، تدبیر و جانب داری از حقوق مردم 

باشد، متمرکز هستیم تا این مطالبه را با همراهی دولت به انجام برسانیم.

رسانه ها نقش مهمی در بالا بردن مشارکت سیاسی دارند  محسنی بندپی: 
»ری« در استان تهران از اهمیت 

ویژه ای برخوردار است

لحاظ  به  ری  شهرستان  گفت:  تهران  استاندار  ری-  آوای 
و  وسعت  اخاق مدار،  مردم  عبدالعظیم)ع(،  حضرت  بارگاه 
ظرفیت های صنعتی و کشاورزی اهمیت ویژه ای در استان 

تهران دارد.
محسنی بندپی استاندار تهران در آیین تکریم و معارفه فرماندار 
شهرستان ری اظهار کرد: بسیج امروز به درخت تنومندی تبدیل 

شده است که همه ابعاد این درخت سراسر خیر و برکت است.
وی با بیان اینکه در این شرایط جدید همه شهرستان های استان 
تهران برای استانداری از یک اولویتی برخوردار هستند، گفت: ری 
در کنار همه شهرها اهمیت خاصی دارد که وجود آرامگاه حضرت 
عبدالعظیم)ع(  و وسعت شهرستان بر اهمیت این شهرستان می افزاید.

افزود: شهرستان ری به لحاظ صنعتی، کشاورزی  استاندار تهران 
بالقوه  و مذهبی شرایط خوبی دارد و باید همه این استعدادهای 
را به بالفعل تبدیل کنیم. استاندار تهران با اشاره به موفقیت ها و 
عملکردهای مثبت توکلی کجانی بیان کرد: فرماندار جدید ری جوانی 
تلاشگر، باانگیزه و با تجربه کافی است که توانسته طی مدت مدیریت 
خود به عنوان بخشدار نمونه، فرماندار نمونه و مدیری توانمند انتخاب 
شود. وی با بیان اینکه شهرستان ری بیش از گذشته نیازمند برنامه 
ریزی دقیق و مطالعاتی برای انجام طرح های جدید است اضافه کرد: 
فرماندار جدید این شهرستان فردی خلاق، عمل گرا، فعال و متعهد 
است که امیدواریم در دوره مدیریت جدید شاهد تحولات مثبت 

زیادی در ری باشیم.

اعضای هیات اجرایی انتخابات 
در »ری« مشخص شد

انتخابات  اجرایی  هیات  انتخابات  ری-  آوای 
یازدهمین دوره مجلس شورای اسامی و پنجمین 
دوره خبرگان رهبری در شهرستان ری با حضور 
30 نفر از معتمدین شهرستان، فرماندار شهرستان 
ری، دادستان و رئیس اداره ثبت احوال شهرستان 
محل  در  انتخابات  بر  نظارت  هیات  اعضای  و 

فرمانداری شهرستان ری برگزار شد.
پس برگزاری انتخابات آقایان فرهاد افشار- محمدرضا 
بهروز   - پناه  یزدان  علي  رضی-  جمشید   - حبیبیان 
صداقت  عباس  پورنفرآبادی-  حسن  محسن  نصیری- 
شعار- محمد حاجي ابوالقاسم دولابی به عنوان اعضای 
محمود  عزیزوکیلی-  حسن  اکبر-  محمدرضا  و  اصلی 
مولایی- منصوره خداداد- مظاهر کریم آبادی به عنوان 

اعضای علی البدل انتخاب شدند.

انتصاب معاون برنامه ریزی 
فرمانداری  

 
آوای ری- طی حکمی از سوی انوشیروان محسنی 
بندپی استاندار تهران »مجید صبایی« به سمت 
سرپرست معاونت برنامه ریزی و توسعه فرمانداری 

ویژه شهرستان ری منصوب شد.
اداری  شورای  جلسه  چهارمین  در  صبایی«  »مجید 
توسعه  و  برنامه ریزی  به عنوان معاون  شهرستان ری 

فرمانداری ویژه شهرستان ری معرفی شد.
صبایی که پیش از این بخشدار رودبار قصران بوده است، 
با حکم استاندار تهران به سمت معاونت برنامه ریزی و 

توسعه فرمانداری ویژه شهرستان ری منصوب شد.

آوای ری- فرماندار ری گفت: رسانه ها در 
بالا بردن مشارکت سیاسی برای برگزاری 

انتخابات پرشور نقش موثری دارند.
حسین توکلی کجانی فرماندار ویژه شهرستان 
ری در نشست صمیمی با جمعی از اصحاب 
رسانه اظهار کرد: رسانه ها در مدیریت افکار 
عمومی نقش بسیار مهمی دارند لذا باید تقویت 
شوند و برای جذب مخاطب به نیازهای جوانان و 
نوجوانان بیشتر توجه کنند. وی با تاکید بر جوان 
گرایی در مسئولیت ها افزود: مقام معظم رهبری 
تاکید دارند مدیریت کشور در اختیار جوان ها 
قرار بگیرد، دولت نیز در این راستا خوب عمل 

کرده است.
فرماندار ری با اشاره به شرایط نامطلوب اقتصادی 
گفت: برای رسیدن به اهدافمان باید با همدلی 
و تلاش مضاعف جلو برویم و برای این امر با 
روزی هشت ساعت کار کردن نمی توان کار 
پیش برد. توکلی بیان کرد: مشکلات متعددی 

که  شود  می  سرریز  ری  به  تهران  سمت  از 
تهران باید در ازای آنها به ری خدمات نیز بدهد 
البته اقدامات خوبی نیز برای کاهش مشکلات 
در شهرستان صورت گرفته که باید تلاش ها 
برای رفع همه معضلات ادامه داشته باشد.وی 
در ادامه با تاکید بر استقلال مدیریت شهری در 
ری بیان کرد: اگر در ری شهردار مستقل داشته 
باشیم تصمیمات مختلف مربوط به شهرستان 
در شهرداری ری اتخاذ می شود و لزومی ندارد 
به خاطر هر موضوعی با شهرداری تهران تعامل 
کنیم. فرماندار ری تصریح کرد: برای احداث 
که  شهرستان  در  انتظامی  فرماندهی  ستاد 
چند ماه پیش توسط ناجا ابلاغ شده است در 
مرحله تامین زمین هستیم که باید جواز مربوطه 
از معاونت فنی و شهرسازی شهرداری مرکز 
)تهران( اخذ شود و همین کار مستلزم چند ماه 
پیگیری است که اگر شهردار مستقل داشتیم 
خیلی سریع تر به نتیجه می رسیدیم. توکلی 

در پایان با اشاره به انتخابات پیش رو خاطرنشان 
کرد: امسال اولین انتخابات در گام دوم انقلاب 
است و باید مشارکت سیاسی را بالا ببریم که 

رسانه ها نیز در این عرصه میتوانند نقش مهمی 
ایفا کنند، اگر انتخابات پرشور داشته باشیم در 
عرصه بین الملل نیز می توانیم خوب عمل کنیم.  

پروانه مافی :
شورای مستقل حق مسلم مردم »ری« است 

فرماندار ویژه شهرستان ری:

نعمت زاد ؛ شهردار کهریزک :

پاسخگویی به مطالبه اهالی شهر در پیاده روی کاری مدیران شهرداری

آوای ری- گشایش گره های محات شهر کهریزک در بازدید میدانی و پیاده روی کاری 
مدیران شهرداری در بازدید میدانی شهردار، معاونان و مدیران شهرداری کهریزک از 
سطح محات شهر مشکات و معضات اهالی بررسی و رفع آنها در دستور کار حوزه های 

مختلف مدیریت شهری کهریزک قرار گرفت .
اسماعیل نعمت زاده شهردار کهریزک با اعلام این خبر گفت: در راستای تسریع رسیدگی به مشکلات 

اهالی شهر و ارتباط چهره به چهره با شهروندان بازدید میدانی از محلات شهر صورت گرفت.
شهردار کهریزک این پیاده روی های کاری را یکی از راه های افزایش اعتماد مردم و جلب رضایت 

آنان از فعالیت مدیریت شهری عنوان کرد.
وی افزود: در پیاده روی به همراه معاونان و مدیران حوزه خدمات شهری، فضای سبز، شهرسازی و 
عمران از محلات تبایین،کریم آباد، شهرک شهدا، قلعه سنگی و سایر محلات شهر بازدید به عمل 
آمد. شهردار کهریزک خاطر نشان کرد:  در این دیدار چهره به چهره اهالی بدون واسطه با مدیران 
شهرداری گفتگو و مشکلات خود را از قبیل لکه گیری آسفالت، جدول گذاری، ساخت و ساز و... 
مطرح کردند که رسیدگی به این معضلات خارج از پروسه های اداری و بدون اتلاف زمان در دستور 
کار مسئولان مربوطه قرار گرفت. نعمت زاده اظهار داشت: رسیدگی و رفع برخی از مشکلات شهر 

بسیار کوچک و حتی کم هزینه است اما رفع آنها گره بزرگی را از محلات شهر بار می نماید که این 
بازدید های میدانی فرصت مغتنمی برای بازگشایی گره های چندین و چند ساله اهالی محسوب می 
شود. وی افزود: در طول هفته های گذشته و بازدید میدانی از دو محله کم برخوردار تبایین و کریم 
آباد، مشکلات این محلات از سوی اهالی مطرح و رسیدگی به این مطالبات در فهرست اولویت حوزه 

های مختلف مدیریت شهری کهریزک قرار گرفت.
شهردار کهریزک گفت: اصلاح نهر محله تبایین به طول حدود 700 متر، جمع آوری زباله های 
انباشته شده و نخاله های ساختمانی در محله، بازپیرایی فضای سبز ، لکه گیری اسفالت معابر، 
لایروبی و اصلاح مسیر انهار جهت جلوگیری از آبگرفتگی  معابر در زمان بارش بارندگی های فصلی 
و... بخشی از اقدامات شهرداری در این دو محله محسوب می شود که بر اساس مطالبه اهالی به اجرا 
درآمده است.نعمت زاده در ادامه این بازدید راهی محله عبدل آباد شد و از نزدیک با اهالی این محله 

دیدار و در جریان مشکلات آتها در حوزه شهرداری قرار گرفت.
شهردار کهریزک اظهار داشت: برخی از مشکلات شاید از نظر حجم کاری و اعتباری چشمگیر 
نباشد اما اجرای آنها برای اهالی بسیار حائز اهمیت و مشکل گشاست از این رو مدیریت شهری در 
کنار اجرای پروژه های شاخص و بزرگ از توجه و پیگیری مطالبات شهروندان و اجرای طرح های 
کوچک محلی نیز غافل نیست که مجموعه این اقدامات، منجر به جلب رضایت اهالی محله و توسعه 

و آبادانی شهر می شود.
وی در این پیاده روی کاری از مراحل پیشرفت بوستان آتش نشان نیز بازدید کرد و باتوجه به 
درخواست اهالی جهت توسعه بوستان های محلی ، بازپیرایی، مرمت و تجهیز یک قطعه زمین ۲00 
متری برای تبدیل به بوستان کوچک محلی را در دستور کار حوزه فضای سبز قرار داد و باتوجه به 

تقارن این روز با روز دانش آموز این بوستان به نام دانش آموز نامگذاری شد.
نعمت زاده در پایان گفت: به منظور افزایش ارتباط بیشتر با شهروندان و کاهش زمان انتظار اهالی 
شهر برگزاری جلسات مستمر ملاقات های مردمی، بازدیدها و پیاده روی کاری همه هفته به مدت 
دو ساعت ، راه اندازی سامانه ۱۳7 و... در فهرست برنامه های مدیریت شهری تعریف شده است 
که در این بازدید میدانی بیش از 50 مشکل اهالی در حوزه شهر رصد و مورد پیگیری قرار گرفت 
و بازدید های میدانی از سایر محلات شهر به اجرا در خواهد آمد. پیاده روی های کاری شهردار و 
مدیران شهرداری کهریزک هر هفته به طور مستمر ادامه دارد و تاکنون بیش از ده ها مشکل در حوزه 

مدیریت شهری در این بازدیدهای میدانی از سوی شهرداری پیگیری و مرتفع شده است.

  برگزاری جلسه هماهنگی انتخابات دربخش خاوران
 

آوای ری- جلسه پرسنل بخشداری خاوران با شعبانزاده بخشدار خاوران جهت 
هماهنگی برای برگزاری انتخابات مجلس شورای اسامی برگزار شد.

اسماعیل شعبانزاده بخشدار خاوران در این جلسه پرسنل بخشداری خاوران را بازوهای اجرایی 
توانمند خود خواند و گفت : یک مجموعه سازمانی با همکاری و هماهنگی با یکدیگر موفق 
خواهد بود و شما پرسنل سخت کوش و فعال مطمئنا بازوی توانمندی برای بنده در جهت 

برگزاری هرچه بهتر انتخابات خواهید بود.
وی افزود : مجموعه بخشداری خاوران باید برای برگزاری هرچه باشکوهتر انتخابات از هیچ گونه 
تلاش و کوششی دریغ نکنند تا شاهد برگزاری هرچه باشکوهتر انتخابات در بخش خاوران 
باشیم. بخشدار خاوران تاکید کرد : صیانت از آرای مردم وظیفه ی مهم ما در انتخابات خواهد 
بود و در این راستا باید تمهیدات لازم اندیشیده شود تا مشارکت حداکثری مردم فراهم و از 

آرای مردم صیانت گردد.
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راه سودجویان در مدیریت کلان قبله تهران بسته است 
آوای ری- فرماندار ری در نشست با بخشدار و دهیاران بخش قلعه نو گفت: در سیستم مدیریت 

فرمانداری ری راه برای سودجویان بسته است و اصل کارهای ما برای خدمت به مردم است.
حسین توکلی کِجانی در نشست با بخشدار، دهیاران و شوراهای روستایی بخش قلعه نو در خصوص بررسی 
مشکلات بخش قلعه نو گفت: بخش قلعه نو از جمله بخش های حساس و مهم شهرستان ری است که 
دارای بافت و رویکرد دامداری و کشاورزی است. فرماندار ری در ادامه طرح توسعه قدیمی قلعه نو را نشأت 
گرفته از طرح ارتقاء سطح خدمت رسانی به مردم دانست و گفت: کسانی که طرح توسعه قلعه نو را نوشتند ، 
نگاهشان این بوده است که این منطقه را توسعه دهند تا بتوانند در سایه این توسعه خدمات بهتری را به مردم 
ارائه دهند. روستاهای این بخش توانسته اند کارکرد اقتصادی خود را به نحو شایسته ایفا کنند و در محور 

ری - ورامین با رشد در خدمات دهی در بخش تجاری و تنوع در این خدمت رسانی در حال تبدیل شدن 
به قطب فروش تولیدات این اصناف هستند. معاون استاندار تهران در ادامه با تاکید بر اهمیت حفظ کارکرد 
روستاها توسعه روستاها و تبدیل شدن آنها به شهرها را یک رشد مثبت دانست و افزود: تا به حال کارکرد 

قلعه نو در حوزه روستایی بوده است اما با شهر شدن قطعا شاهد پویایی اقتصاد خواهیم بود. 
وی گفت: از نظر سیستم مدیریت در فرمانداری ری راه برای سودجویان بسته است و اصل کارهای ما بر 
خدمت به مردم است در خصوص شهر شدن قلعه نو هم  باید این کار با برنامه ریزی درست و انتخاب مدیر 
شهری مناسب پایه گذاری خوبی را برای شهردار شدن انجام داد. مدیران ما باید مدیرانی با برنامه ریزی جامع 
باشند. توکلی کِجانی افزود: تغییر تصمیم سازی و تصمیم گیری بعد از جابجایی مدیران یک ضعف است. به 
نظر می رسد شایسته تر باشد هر روستا برای خود یک طرح اجرایی تهیه کنند که پس از پایان دوره مدیریت 

این دوره، مدیران آتی بتواند ادامه دهنده مسیر مدیران قبلی باشند. 

روی خط خبر

پیشرفت ۴۰ درصدی احداث 
خانه فرهنگ در شهرحسن آباد

آوای ری- فیض اله امامی 
در   فشافویه  بخشدار 
گردهمایی بزرگ خانواده 
گفت:  فشافویه  ووشو 
حقیقتا حضور ورزشکاران 
بخش فشافویه با کمترین 
امکانات در میادین ورزشی 
قابل تحسین و درخشان 

است.
افزود: مدال آوری ورزشکاران ووشو کار  بخشدار فشافویه 
در چند سال اخیر برای بخش فشافویه در تاریخ ورزش 
این بخش بی نظیر است. همراهی و حضور ارزشمند چهره 
های ورزشی شهر و پیشکسوتان عرصه ورزش در رشته های 
پرورش اندام و قویترین مردان ، باستانی و زورخانه ای و کاراته 
بر غنای این مراسم ورزشی افزوده بود. در این برنامه با تقدیم 
لوح سپاس و تندیس به هیات ووشو فشافویه توسط مقامات 
محلی از تلاش های چندین ساله شیما شکری دبیر هیئت، 
مجیدبیات ، ابراهیم علیقلی، سیدرضادهقان و سعیدمیرزایی 
اعضای هیئت که در راستای تعالی این رشته ورزشی در سطح 
منطقه دلسوزانه و با جدیت فعالیت داشتند ، با شایستگی 

تجلیل شد. 

دهیاری قمصر پیشتاز در اجرای 
پروژه های عمرانی

آوای ری- دهیار قمصر در بازدید از پروژه های آسفالت 
خیابان امام رضا )ع( دوم و انتهای خیابان ولیعصر )عج( 
اعام کرد: دهیاری قمصر در اجرای پروژه های عمرانی 

بزرگ در شهرستان ری پیشتاز است.
اسماعیل آقاخانی دهیار قمصر با یادآوری پروژه های عمرانی 
روستا گفت: با همکاری مجموعه شورای اسلامی روستا ، 
برنامه ریزی و اولویت بندی شاهد اجرا و بهره برداری از پروژه 
بزرگ در سطح روستای قمصر هستیم. وی اجرای این پروژه 
ها را قابل اهمیت دانست و افزود: اجرای زیرسازی و آسفالت 
خیابان امام رضا )ع( دوم و انتهای خیابان ولیعصر )عج( با توجه 
به نیاز اهالی و  رشد ساخت و سازها در این محله ها دستور 
کار قرار گرفت و بحمد الله امروز هم شاهد اجرای آسفالت این 
معابر هستیم. دهیار قمصر در ادامه گفت: این اطمینان را به 
شهروندان می دهم که تلاش و کوشش مجموعه دهیاری و 
شورای اسلامی در سال ۹۸ در اجرای پروژه های عمرانی و 

خدماتی با جدیت و قدرت بیشتری ادامه خواهد یافت.

روستاها سهم ویژه ای در  رشد اقتصادی شهرستان دارند

بخشدار فشافویه: 

حضور ورزشکاران در میادین 
ورزشی درخشان است
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آوای ری- شهردار حسن آباد از ادامه اجرای عملیات احداث پروژه 
خانه فرهنگ با پیشرفت فیزیکی ۴0 درصدی خبر داد.

محسن تاجیک توسعه فضاهای فرهنگی را یکی از اساسی ترین نیازهای جامعه 
شهری دانست و افزود درراستای تحقق اهداف فرهنگی و برنامه های فرهنگی 
شهر کار احداث خانه فرهنگ هم زمان بادهه فجر سال گذشته آغاز شد. وی 
در تشریح مشخصات فنی این پروژه گفت: پروژه خانه فرهنگ درسرزمینی 
به مساحت 5۳50 مترمربع در دوطبقه ۱۶۱۶ متراست که تاکنون عملیات 
فندانسیون، اسکلت فلزی آن بطورکامل تکمیل ودرادامه این پروژه کار 
دیوارچینی آن آغاز گردید و همچنان در حال اجرا است. وی در پایان اظهار 
داشت؛ امیدواریم با احداث این مجموعه گامی اساسی برای توسعه فضاهای 

فرهنگی، اجتماعی شهر و رفع نیازهای فرهنگی در این منطقه برداشته شود.

برگزاری انتخابات شورای کشاورزی روستای عمادآور 
آوای ری- انتخابات شورای کشاورزی روستای عمادآور با حضور 

کشاورزان این روستا در مسجد امام حسن مجتبی)ع( برگزار شد.
جلسه انتخاب اعضای شورای کشاورزی روستای عمادآور با حضور ۲0 نفر از 
کشاورزان روستای عمادآور؛ نمایندگان اداره جهاد کشاورزی ، دهیار و  اعضای 

شورای اسلامی روستای عمادآور برگزار شد.
در ابتدای جلسه قوانین مربوط به برگزاری انتخابات از سوی نمایندگان اداره 
جهاد کشاورزی مطرح شد و پس از معرفی نامزد ها انتخابات بین ۶ نفر از 
نامزدها برگزار شد که بعد از شمارش آرا آقایان سید مهدی موسوی، حسن 
دهقانی، سید داود حسین زاده و محمد رضاعسگری به عنوان اعضای شورا و 

آقایان حمید الهیان و جعفر دهقانی به عنوان بازرس انتخاب شدند.

آوای ری- جانشـین فرمانـده سـپاه حضـرت 
محمـد رسـول الله)ص( تهـران بـزرگ گفـت: 
»مـردم با حضـور پرشـور خـود در مخالفت با 
اقـدام اشـرار و ضد انقاب در اغتشاشـات اخیر 
بصیـرت خود را بـه نمایش گذاشـتند و یک بار 

دیگـر انقـاب را نجـات دادند«. 
سردار پاسدار سیروس صابری در مراسم بزرگداشت 
هفته بسیج در روستا اسلام آباد نظامی  شهرستان ری 
ضمن تقدیر و تشکر از مسئولین برگزاری مراسم دهیار 
و اعضای شورای این روستا افزود: »مراسم زیبایی بود که 
در هفته بسیج برگزار شد و نشان می دهد که مردم این 
خطه قدرشناس شهدا و بسیج هستند و این گونه مراسم ها 

را با شکوه خاصی برگزار و نقش آفرینی می کنند و این 
مدالی ست که مردم این منطقه بر گردن دارند«. وی با 
محکوم کردن اقدامات اخیر اشرار و ضد انقلاب در روزهای 
گذشته تصریح کرد: »اعتراض حق مردم است و باید به 
شکل قانونی و درست انجام شود اما یک زمانی اشرار، 
ضد انقلاب و دشمنان خارجی و داخلی سوار این موج 
می شوند و حرکت هایی را انجام می دهند که اهداف و نیت 

دشمنان قسم خورده مردم و نظام است«. 
صابری یادآور شد: »مردم با راهپیمایی هفته گذشته » نه« 
به  این اقدام اشرار و ضد انقلاب گفتند و این بزرگی و با 
بصیرتی مردم را نشان می دهد و مردم یک بار دیگر انقلاب 
را نشان دادند و انشاءالله همیشه زیر پرچم ولایت هستند«.

بخشدار مرکزی ری:
بسیج مظهر اقتدار و امنیت ایران 

اسلامی   است

بخشدار مرکزی ری با گرامیداشت هفته بسیج 
گفت: »اکنون شرایط به گونه ای  ست که باید فضای 
اتحاد و همدلی ایجاد کنیم و نشان دهیم که دولت 
و بسیج هیچ گونه فاصله ای با یکدیگر ندارند و 

در کنار هم هستند«. 
فاطمه فکوریان در حاشیه مراسم گرامیداشت هفته 
بسیج که در روستای اسلام آباد نظامی  از توابع بخش 
مرکزی شهرستان ری برگزار شد، افزود: »در روزهای 
پایانی هفته بسیج قرار داریم و طبق برنامه ریزی بنا 
داشتیم که هفته بسیج امسال را به گونه دیگر برگزار 
کنیم؛ چرا که بسیج مظهر اقتدار و امنیت ایران اسلامی 
ا  ست و بر همین اساس با همکاری دهیاری و پایگاه بسیج 
شهید دستغیب مراسم گرامیداشت هفته بسیج با حضور 
پرشور اهالی روستا برگزار شد تا فضای همدلی و اتحاد 

ایجاد شود«. 
وی اظهار داشت: »مردم با حضور در چنین مراسم هایی 
باید احساس کنند که دولت و بسیج هیچ گونه فاصله ای 
با یکدیگر ندارند و در کنار هم هستند و همان طور که امام 
راحل فرمودند »بسیج لشکر مخلص خداست«، ما همه 
بسیجی هستیم و راه مان جهادی ست و به همین دلیل 
برنامه  عنوان  داوطلبانه«  و همت  »خدمت صادقانه 
گرامیداشت هفته دفاع مقدس بود که برای مردم عزیز 
کشورمان خدمتی صادقانه داشته باشیم؛ چرا که مردم 
همیشه همت خود را با حضور در صحنه های مختلف 

نشان داده اند و اگر مردم در کنار ما نباشند نمی توانیم 
اقدامی  را انجام دهیم. طوری باید برنامه ریزی کنیم که 

کاملا دشمنان را کیش و مات کنیم«. 
فکوریان یادآور شد: »همیشه در مقاطع حساسی که 
کشورمان در آن قرار گرفته، اتحاد و هم افزایی تنها راه 
توسعه و پیشرفت کشور است و گام های ما برای توسعه 
و پیشرفت ایران است و این راهی ست که امام راحل و 
مقام معظم رهبری تأکید فراوانی داشتند و دولت محترم 

نیز آن را ترسیم کرد«. 
به عنوان  که  »در ۱5 ماهی  شد:  یادآور  هچنین  وی 
بخشدار مرکزی ری فعالیت دارم بالغ  بر ۳5 میلیارد  تومان 
از اعتبارات ارزش افزوده تاکنون فقط صرف طرح های 
عمرانی شد و این به غیر از اعتبارات فرهنگی، آموزش 
و بهداشتی ست. برای روستای اسلام آباد نظامی  نیز دو 
طرح پیش بینی شده است که یک طرح آن ساخت 
»مرکز جامع سلامت« است که به گفته رئیس شبکه 
بهداشت شهرستان ری اعتبارات و مقدمات کار فراهم 
شده و اکنون کار در مرحله مناقصه قرار دارد و همچنین 
به دنبال ساخت ورزشگاه برای این منطقه هستیم که 

مقدمات این کار نیز انجام شده است«. 
بخشدار مرکزی ری بیان داشت: »به زودی بوستان کتاب 
روستای اشرف آباد با حضور مسئولان استانی افتتاح 
خواهد شد. این بوستان به مساحت ۱۸00 متر مربع که 
۲0 متر آن کتابخانه است. همچنین برنامه هایی را برای 
روستاهای منطقه پیش بینی کرده ایم تا هر روستا را 
باتوجه به ظرفیتی که دارد دوستدار یک عنوان فرهنگی، 
اجتماعی و مذهبی قرار دهیم که  این برنامه نیز به زودی با 
حضور معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان رونمایی 
در پیش بودن  با اشاره به  همچنین  وی  شد«.  خواهد 
چهل و یکمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی  گفت: 

»در سال جاری افتتاح چند طرح عمرانی و کلنگ زنی 
طرح های جدید را پیش رِو خواهیم داشت و ضمن 
آنکه همه تمرکز ما بر این است که فضاهای اشتغال و 
کارآفرینی را در روستا ایجاد کنیم و بر همین اساس سه 
کارگاه اشتغال زایی در سه روستا قرار است در ایام دهه 
فجر به بهره برداری برسد که در هر کارگاه برای حدود 

۱۶ نفر اشتغال زایی خواهد داشت«.

دهیار روستای اسلام آباد نظامی:
مردم با بصیرت از انقلاب دفاع 

می کنند
دهیار روستای اسام آباد نظامی  از توابع بخش 
مرکزی شهرستان ری گفت: »همیشه به قدرت 
اگر  امروز  و  می کنیم  افتخار  بسیج  عظمت  و 
عزتمندیم به برکت مقام معظم رهبری، ولایت 

فقیه، شهدا و بسیجیان گرانقدر است«. 
داود بنیادی در حاشیه مراسم گرامیداشت هفته بسیج 
افزود: »دشمنان از ابتدا با این انقلاب مشکل داشتند 
و می خواستند که  این درخت تناور انقلاب را از بین 
ببرند، اما مردم با بصیرت از این انقلاب دفاع کرده و با 

قدرت این راه را ادامه می دهند«.  وی یادآور شد: »بسیج 
یادگار گرانقدر امام راحل است که همواره امتحان خود 
را به خوبی پس داده است و امروز فرهنگ بسیجی 
مرزهای مادی و معنوی کشور را در نوردیده است«. 
دهیار روستای اسلام آباد نظامی  همچنین گفت: »مراسم 
گرامیداشت هفته بسیج در این روستا با حضور بیش 
از دو هزار نفر از اهالی روستا و مردم مناطق تقی آباد و 
فیروزآباد، خانواده های معظم شهدا و همچنین با حضور 
سردار پاسدار سیروس صابری )جانشین فرمانده سپاه 

محمد رسول الله)ص( تهران بزرگ( برگزار شد«. 
بنیادی خاطرنشان کرد: »برای برگزاری این مراسم پایگاه 
بسیج شهید دستغیب، اعضای شورای روستا، دهیار و 
بخشدار همگی کمک کردند، ضمن آنکه به قید قرعه 
چهار دستگاه دوچرخه و پنج  کمک هزینه سفر به مشهد 

نیز به شرکت کنندگان اهداء شد«. 
وی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: »خوشبختانه 
ساختمان دهیاری در زمینی به مساحت ۳00 مترمربع و 
با زیربنای ۱۲00 متر و همچنین بوستان بهشت به عنوان 
بزرگ ترین بوستان روستایی استان تهران به بهره برداری 
رسیده و در ایام ۲۲ بهمن افتتاح می شود و قرار است 
به زودی کلنگ ساخت سالن ورزشی روستا نیز به زمین 

زده شود«.

جانشین فرمانده سپاه حضرت محمد رسول الله)ص(  :

مردم قدرشناس شهدا و بسیج هستند

آوای ری- علی کلهر رییس شورای اسامی بخش کهریزک از نشست دهیاران این 
بخش در روستای درسون آباد خبر داد و گفت : در این جلسه هم اندیشی، نگارش 
بودجه سال 99 روستاها مورد مشورت و هم اندیشی دهیاران بخش قرار گرفت و این 

موضوع از ابعاد مختلف بررسی شد.
کلهر افزود: هر هفته جلساتی با حضور دهیاران بخش کهریزک با عنوان هم اندیشی مسائل 
و مشکلات روستاهای بخش برگزار می گردد و با توجه به اینکه تخصیص بودجه سال ۹۹  
دهیاری ها جزو الویت ها به شمار می رفت جلسه ای در خصوص بررسی بودجه نویسی و 

راهکارهایی که بتونیم بهترین خدمات را به مردم روستاها ارائه نمائیم، برگزار گردید. 
وی ادامه داد: دهیاران با توجه به هزینه ها و برنامه ریزی های خود بودجه یکساله روستا را شورا 

پیشنهاد می دهند که بعد از بررسی ها بعمل آمده تصویب و اجرایی می شود.
رییس شورای اسلامی بخش کهریزک گفت: دهیاران در تعیین بودجه و همچنین هزینه کرد 
باید دقت و تمرکز ویژه ای داشته باشند، زیرا با توجه به شرایط اقتصادی کشور باید سعی شود 
تا حد ممکن با برنامه ریزی مدون و صحیح عمران و آبادانی روستا ها جزو الویت اول آنان باشد.

وی افزود: دهیاران با برنامه ریزی دقیق بودجه نویسی در واقع برنامه ریزی یک ساله روستا را 
انجام می دهند که اگر درست برنامه ریزی شود و مسائل و مشکلات و پروژه ها اولویت بندی 

شود، خدمات و رفاه بهتری به مردم  ارائه می شود.
کلهر با انتقاد از کمبود بودجه فرهنگی اظهار داشت: متاسفانه ۳ درصد هزینه های جاری 
صرف امور و کارهای فرهنگی و اجتماعی می شود که این بودجه جوابگوی نیازهای فرهنگی 

و اجتماعی روستا ها نمی باشد، زیرا روستاها باید در خصوص افزایش فضاهای فرهنگی جهت 
بالا بردن سطح فرهنگی روستا تلاش نمایند که با اختصاص بودجه های کم این کار میسر نمی 
گردد با توجه با اینکه روستاهای بخش در خصوص مباحث فرهنگی و اجتماعی بسیار جای 
کار دارند که با این اعداد و ارقامی که قانون تعیین کرده در واقع هیچ کاری نمی توانیم انجام 
دهیم زیرا مسائل فرهنگی و اجتماعی نقس بسزایی در شکل گیری فضا های روستای دارد از 

این رو باید در تخصیص و افزایش بودجه فرهنگی تجدید نظر شود.
رییس شورای اسلامی بخش کهریزک در ادامه با تقدیر از عملکرد شایسته دهیاران بخش 
کهریزک، روستاهای این بخش را دارای جایگاه و سهم ویژه در ارتقا و رشد اقتصادی شهرستان 
دانست و افزود: روستاهای بخش کهریزک قابلیت بالایی را در کشاورزی و صنایع تکمیلی 

کشاورزی دارند که نیازمند برنامه ریزی منسجم است. 
اراضی کشاورزی بخش کهریزک بسیار مستعد است اما به دلیل کم آبی که گریبانگیر  همه 
اراضی در جهان است، شاهد افت تولیدات کشاروزی این روستاها هستیم. اما همین مقدار 
محدود دشت طلایی ری، با ایجاد صنایع تکمیلی کشاورزی می تواند در رشد اقتصادی 

روستاها و به تبع آن شهرستان موثر باشد. 
وی در پایان اظهار داشت: با توجه به رودخانه کن و تسویه خانه های که در این بخش وجود 
دارد، از مسئولین محترم درخواست داریم برای تامین آب کشاورزی این بخش تمام تلاش خود 
را به کار ببنندند تا بتوانیم در گام دوم انقلاب و فرمایشات مقام معظم رهبری همراه باشیم و 

انشالله کشور همیشه سرافراز باشد.

رییس شورای اسلامی بخش کهریزک:
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دهیار روستای امین آباد - حاجی آباد عنوان کرد :

آوای ری- طی گفت و گو با مهندس شیما 
عرب دهیار روستای امین آباد - حاجی 
درخصوص  گرفته  صورت  اقدامات  آباد 
اشتغالزایی و تحقق شعار روستای بدون 
بیکار مورد بررسی قرار گرفت که نظر شما 
خوانندگان گرامی را به ادامه این گفت و 

گو جلب می نمائیم.
بحث  درخصوص  بفرمائید  عرب  *خانم 
اشتغالزایی که یکی از شعارهای اصلی در 
دولت تدبیر و امید بوده ، چه اقداماتی در 
روستای امین آباد - حاجی آباد صورت 

گرفته است ؟
از آنجایی که موضوع اشتغال آفرینی یکی از 
اولویت های  دولت و جامعه امروز می باشد با 
آغاز مدیریت جدید دهیاری در سال ۹۶ رویکرد 
ایجاد اشتغال و کارآفرینی علی الخصوص برای 
بانوان سرپرست خانواده سرفصل برنامه ریزی 
های این دهیاری و شورای اسلامی روستای 
کارگاه  افتتاح  راستا  همین  در  گرفت  قرار 
جوراب بافی در ۱5 مهر ۹7 با کمک مستقیم 
مجموعه دهیاری و شورا برپا گردید و امروز ۱0 
نفر از بانوان واجد شرایط محل در آن مشغول 
می باشند . که با توجه به روند مناسب رو به 
رشد این کارگاه هم اکنون شرایط به گونه ای 
است که آماده گسترش کسب و کار فعلی و 

افزایش نیروی انسانی می باشد.
همکاری  با  بافی  قالی  کارگاه  بعدی  گام  در 
با مدیریت خانم غلامی  شرکت افلاک ترنج 
ارائه  با  متقاضیان  رایگان  آموزش  و  مستقر 
مدرک فنی و حرفه ایی با حمایت های مالی 
از جمله خرید نخ و دار قالی ادامه ئ در حال 

حاضر مشغول فعالیت می باشد.
نگین دوزی، تزیین سفره عقد و تهیه وسایل 
اشتغال  مناسب  های  طرح  دیگر  از  عروسی 
آفرینی برای بانوانی بود که علاقمند کار در 

منزل بوده اند و بازار فروش نسبتا خوبی نیز 
برای آن  پیش بینی گردیده است. 

همزمان با هفته وحدت کارگاه ارائه محصولات 
خانگی  محصولات   « عنوان  تحت  خانگی 
بخشدار  فکوریان  خانم  حضور  با   » مامانی 
شورا  محترم  اعضای  و  ری  مرکزی  محترم 
پر  محصولات  ارائه  شامل  که  گردید  افتتاح 
مصرف خانگی اعم از سبزی خرد شده انواع 
ترشی ، مربا و ... می باشد، که با حمایت این 
دهیاری در بازار روز هفتگی فضای مناسبی 
جهت شناساندن و فروش اقلامشان نیز در نظر 

گرفته شد.
برپایی کارگاه خیاطی با تعداد ۱0  نفر اشتغال 
مستقیم یکی دیگر از فعالیت های کارآفرینی 
می باشد با توجه به استقرار کارگاههای تولیدی 
و صنعتی در اطراف امین آباد و تعاملات خوبی 
که مجموعه دهیاری و شورا با آنها داشته موفق 
نیروی  جذب  برای  کارگاهها  این  ترغیب  به 
انسانی مورد نیاز از اهالی گردیده که زمینه 
اشتغال حدود 40 نفر را فراهم نموده است و 
در مقابل دهیاری نیز خدمات مناسبی به این 

کارگاهها ارائه می نماید.

روستای  شعار  به  توجه  با  عرب  *خانم 
بدون بیکار به چه میزان توانسته اید به 

این مهم دست پیدا نمائید ؟
از  یکی  آباد  حاجی  و  آباد  امین  روستای 
که  باشد  می  استان  روستاهای  بزرگترین 
آن  تبع  به  و  دارد  توجهی  قابل  جمعیت 

مشکلات آن نیز زیاد می باشد. 
با  و  و شورا  دهیاری  این  ترسیمی  اهداف  با 
تسهیلات  پرداخت  اجرایی شدن  و  پیگیری 
اشتغال، گام بلندی به سوی کاهش بیکاری 
در این محل برداشته شده است و با پیگیری 
های صورت گرفته برای طرح »روستای بدون 
بیکار« انشاالله عزم را برای ریشه کنی بیکاری 

جزم کرده ایم.
چون بر این باوریم که چراغ سبز آغاز ریشه 
کنی بیکاری از مناطق روستایی به عنوان مراکز 
اصلی تولید و توسعه اقتصادی روشن می شود.

*چه برنامه هایی برای جوانان و نوجوانان 
تحصیل کرده روستا دارید ؟

روستا  در سطح  کرده  تحصیل  جوانان  برای 
سعی داریم ضمن حمایت از  ایده ها و خلاقیت 
به مراکز معتبر همزمان  آنها و معرفی  های 

زمینه های لازم را برای طرح مهارت آموزی 
در محیط کار و توسعه و حمایت از مشاغل 
. لذا ایجاد زمینه های  خانگی داشته باشیم 
لازم برای به کارگیری نیرو های تحصیلکرده 
با هدف مهارت آموزی و هدایت آنها به سمت 

بازار کار در سر لوحه این دهیاری قرار دارد.
نکته پایانی ...

امروزه موضوع کارآفرینی و اشتغالزایی یکی 
باشد.  می  جامعه  های  دغدغه  مهمترین  از 

اشتغالزایی از راه ایده های نو همان مفهوم کار 
آفرینی است البته کار آفریی صرفا اشتغالزایی 
نیست ، بلکه خلق ارزش افزوده جدید است 
که می تواند اشتغالزایی هم داشته باشد چون 
تولید می کند. بنابر این با توجه به تاکید جدی 
بر کار آفرینی ضروری به نظر می رسد تا با 
برنامه ریزی مدون و مستمر و حمایت همه 
جانبه از تولید ملی به چشم انداز برنامه های 

توسعه و افق مد نظر دست یابیم.

راه اندازی پارک علم و فناوری 
حوزه نفت در شهر ری  

آوای ری- وزیر نفت گفت: پارک علم و فناوری حوزه نفت در 
شهرری راه اندازی می شود و قبل از راه اندازی آن کسب و کار های 

نوپا می توانند در پژوهشگاه نفت فعالیت کنند.
بیژن نامدار زنگنه در نخستین رویداد توسعه فناوری ویژه اقلام پرمصرف 
گاز در صندوق نوآوری و شکوفایی افزود: امیدواریم شرکت ملی گاز با 
مدیریتی که دارد، بتواند اهدافی را که به منظور استفاده از توانایی داخلی 

محققان است به نتیجه برساند.
وی ادامه داد: امسال وقت زیادی در مسأله حمایت از کسب و کار های 
نوپا و شرکت های دانش بنیان صرف کردیم به طوری که در صدد هستیم 
شهرکی در شهر ری برای استقرار شرکت های دانش بنیان و فعالان این 
حوزه راه اندازی کنیم. وزیر نفت گفت: در های پژوهشگاه نفت به روی کسب 
و کار های نوپا باز است و ما در وزارت نفت قاطعانه از فعالیت شرکت های 

دانش بنیان از لحاظ مالی و خرید های تضمینی حمایت می کنیم.

انتصاب دادستان عمومی و انقلاب ری

طی  قضائیه،  قوه  رییس  رئیسی  ابراهیم  آیت الله  ری-  آوای 
حکمی »غامرضا نوفرستی« را به عنوان دادستان شهرستان 

ری معرفی و منصوب کرد.
مراسم تودیع حجت الاسلام علی ملکوتی  دادستان سابق شهرستان ری و 
معارفه غلامرضا نوفرستی دادستان جدید این شهرستان با حضور غلامعلی 
محمدی قائم مقام دادگستری کل استان تهران، حسین توکلی کجانی 
سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان ری، رسول جلالی رییس دادگستری 
شهرستان ری، امامان جمعه و جمعی از مسئولان شهرستان، قضات، 
کارکنان دادگستری و خانواده های معزم شهدا در تالار فاطمه الزهرا )س( 

شهرری برگزار شد.
قائم مقام دادگستری کل استان تهران در این مراسم ضمن تجلیل از 
خدمات دادستان سابق شهرستان ری، گفت: قوه قضاییه یکی از ارکان 
اصلی نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران است که مردم در شرایط فعلی 
کشور در مبارزه با ظلم و ایجاد عدالت در جامعه چشم امید به آن بسته اند.

دادستان جدید شهرستان ری نیز در این مراسم با اشاره با بیان اینکه 
شهرستان ری به واسطه حضور مرقد مطهر حضرت عبدالعظیم)ع( یکی 
از چهار شهر مذهبی کشور محسوب می شود، اظهار داشت: مردم این 
شهرستان که از پیشگامان نهضت انقلاب اسلامی بودند باید از لحاظ 
امنیت در سطح بالایی باشند. غلامرضا نوفرستی ایجاد ستاد فرماندهی 
مستقل در شهرستان ری را یکی از راه های ایجاد امنیت و آرامش در 
جنوب استان تهران عنوان کرد و افزود: دادستانی این شهرستان در دوره 
مدیریت جدید خود با قدرت تمام به دنبال این هدف خواهد رفت. وی 
پیشگیری از وقوع جرم را از دیگر برنامه های مدیریت جدید دادستانی 
شهرستان ری عنوان کرد و یادآور شد: دادستانی با همکاری سایر ادارات 
دولتی مانند جهاد کشاورزی، شبکه بهداشت، محیط زیست و اتحادیه های 

می توانند در کاهش جرایم ریز و درشت نقش برجسته ای داشته باشند.

برگزاری نشست شورای فرهنگ عمومی 

عمومی  فرهنگ  شورای  نشست  پنجمین  و  هشتاد  ری-  آوای 
شهرستان ری، به ریاست حجت الاسام »سید علی شاهچراغی« امام 

جمعه شهرری در آستان مقدس حضرت عبدالعظیم )ع( برگزار شد.
حجت الاسلام »سید علی شاهچراغی« رئیس شورای فرهنگ عمومی 
شهرستان ری در این نشست با اشاره به پیش رو بودن هفته پژوهش، 
مقوله پژوهش را به عنوان یک اصل زیر بنایی در توسعه علوم دانست و 
گفت: طبق روایتی از امام موسی کاظم )ع( چهار عامل موجب پیشرفت 

جوامع می شود که مهمترین آن توجه به عامل »خداشناسی« است.
»حسین توکلی کجانی« فرماندار ری با اشاره به اهمیت جایگاه شورای 
فرهنگ عمومی گفت: شهرستان ری از ظرفیت بالایی در حوزه فرهنگ 
برخوردار است و بنا داریم تا برای سال آینده با تنظیم تقویم مشخص، در 

حوزه های مختلف از جمله »فرهنگ« گام های ارزنده ای برداشته شود.
وی یادآور شد: مهمترین راه کاهش آسیب های اجتماعی، تقویت بنیه 
فرهنگی و دینی است که لازم است با انسجام در برنامه ریزی و همگرایی 

در اجرا برای کاهش آسیب اقدام کنیم.
»سید حسن صفوی« رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان 
ری در سخنانی با اشاره به طرح پایتخت کتاب ایران به عنوان یکی از 
برنامه های شاخص وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در حوزه کتابخوانی 
گفت: این عنوان هر سال به موفق ترین شهر به لحاظ عملکردی و برنامه 
ریزی کتابخوانی داده می شود و شهرستان ری برای اجرای برنامه های 
ترویجی در حوزه کتابخوانی در سال های ۱۳۹4 تا ۱۳۹7 به عنوان نامزد 
پایتخت کتاب ایران انتخاب شد. وی افزود: شهرستان ری مصمم است تا با 
مشارکت اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان تهران و مجموعه ادارات 
و نهادهای مستقر در شهرستان ری، عنوان پایتخت کتاب ایران را در سال 
۱۳۹۹ کسب کند و در این راستا برنامه های مختلفی برای گسترش 

فرهنگ کتابخوانی انجام شده است.

اشتغالزایی و حمایت از نیروی کار بومی اولویت اول
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بیمارستان بستری می شود .سال ۱۳۶4 وارد بسیج گردید و ۳ مرتبه به جبهه اعزام شد ، در تاریخ ۶5/۱۱/۲۳ در شلمچه ، در عملیات کربلای 
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آوای ری- با پیشنهاد سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان تهران و مشارکت و استفاده از 
ظرفیت های سازمان تعاون روستایی استان تهران، بزرگترین ترمینال میوه و تره بار کشور به 

زودی افتتاح می شود.
قطعا استان تهران با ۳500 هکتار گلخانه و تولید سالانه 5۸00 هزار تن تولید محصولات کشاورزی می تواند 
شهروندان خود را از محصولات ارگانیک و با کیفیت بی نیاز کند. شاید برای شهروندان استان تهران افتخار 
باشد که در تولید قارچ، تخم مرغ، شیرخام، جوجه یکروزه، سیب درختی، گیلاس و گل رتبه های اول تا 
سوم کشور را به نام تهران ثبت کرده ایم و این آغازی است برای رسیدن به یک برنامه توسعه ای تعریف 
شده تا سال ۱400 که باید ۱۶ شهرستان استان تهران به آن دست یابند. نیاز ها موجب شد تا 4 پیشنهاد در 
شورای برنامه ریزی و توسعه استان تهران برای حمایت از محصولات روستایی استان مطرح و تصویب شود.

۱- بارانداز محصولات کشاورزی و پروتئینی در مجتمع انباری امین آباد شهرستان ری
۲- مجتمع فرآوری و بسته بندی سبزی شرکت تعاونی کشاورزی سبزی کاران ری

۳- مرکز عرضه محصولات کشاورزی و دامی شهرستان فیروزکوه
4- زنجیره تولید گوشت و شیر از طریق اعضای شرکت تعاونی روستایی ابراهیم آباد ری

در میان این پیشنهادات ایجاد بارانداز یا ترمینال بزرگ محصولات کشاورزی و پروتئینی در امین آباد 
شهرستان ری از اهمیت ویژه ای برخوردار است. وسعت زمین، سوله های آماده، دسترسی آسان و راحت 
به بزرگراه امام علی )ع( -شرق استان، دسترسی به بزرگراه امام رضا)ع( و نزدیکی به بزرگراه آزادگان 
-غرب تهران- و همچنین مجاورت با بزرگراه تهران-قم از مهمترین ویژگی های این مکان انتخابی محسوب 
می شود. پس از بازدید نعمت الله ترکی رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان تهران از انبار های 
سازمان تعاون روستایی تهران در جنوب پایتخت این ایده و پیشنهاد از سوی سازمان مدیریت مطرح شد 
که باید از ظرفیت 70 هزار مترمربع سوله های مسقف و مجهز به آب، برق، گاز و تلفن، باسکول، پارکینگ، 
ساختمان اداری، سالن غذاخوری و چاه آب به درستی استفاده کرد. نعمت الله ترکی دبیر این شورا اعلام 
کرد: وجود سوله 7 هکتاری متعلق به تعاون روستایی استان، محل خوبی برای ذخیره سازی محصولات 
کشاورزی و بسته بندی محصولات روستایی برای صادرات، تنظیم بازار و عرضه مستقیم محصولات 
کشاورزی است. این اتفاق تک محوری بودن شهر تهران برای عرضه محصولات را کاهش می دهد. وی 
افزود: ۳0 هکتار زمین در اختیار تعاون روستایی در شهرستان ری وجود دارد که مقرر شد فاز اول طرح به 

عنوان پایانه عرضه محصولات کشاورزی روستایی تا پایان سال عملیاتی شود.

آوای ری- فرماندار ویژه شهرستان ری از استقرار اداره تامین اجتماعی 
در شهر قیامدشت بمنظور ارائه خدمات به شهروندان خبر داد.

حسین توکلی کِجانی معاون استاندار تهران و فرماندار ویژه شهرستان ری در 
نشست با مدیریت شهری قیامدشت گفت: شهر قیامدشت از ظرفیت بسیار 
خوبی برخوردار است و میتوان با همفکری و همدلی با استفاده از این ظرفیت 

ها زمینه رشد و توسعه قیامدشت را فراهم کرد.
فرماندار ری گفت: اجرای پل روگذر در محدوده ورودی این شهر در بزرگراه 
امام رضا)ع(، احداث کلینیک تخصصی تامین اجتماعی، بهبود وضعیت وسایل 
نقلیه عمومی و استقرار ادارات در مرکز بخش خاوران از مهمترین اقداماتی 

است که بایستی در دستور کار قرار گیرد.
معاون استاندار تهران افزود: با هماهنگی صورت گرفته با مدیران سازمان تامین 
اجتماعی استان تهران مقرر شد اداره تامین اجتماعی بمنظور ارائه خدمات به 

شهروندان در قیامدشت مستقر شود.

بهره برداری از ۱۶۰۰ طرح 
محرومیت زدایی در شهرستان  ری

آوای ری- فرمانده سپاه سیدالشهدا)ع( 
استان تهران گفت: یکهزار و 600 طرح 
عمرانی سپاه با اعتبار ۴0 میلیارد تومان 
پایان  تا  استان  شهرستان های  در 

امسال به بهره برداری می رسد.
حاشیه  در  زاده«  »حسن حسن  سردار 
آیین گرامیداشت شهدای مدافع امنیت 
در شهرری اظهار داشت: این تعداد طرح 
در  کشوری  طرح  هزار   40 مجموع  از 
شهرستان های استان  تهران اجرا می شود. 
وی تصریح کرد: ترمیم و مرمت منازل 

مسکونی مناطق کمتر برخوردار و حاشیه 
از جمله مهمترین طرح ها  برای محرومان در پردیس  شهرها و ساخت منزل 
محسوب می شود.  حسن زاده بیان کرد: بخشی از این اعتبارات توسط سپاه و بخشی 
توسط خیرین و سایر نهادها تامین شده است. وی در ادامه از افتتاح ۲40 کارگاه 
اشتغالزایی در سطح استان خبر داد و گفت این طرح ها توسط سپاه سیدالشهدا)ع( 
در شهرستان های استان اجرا و برای یکهزار و پنج نفر بصورت مستقیم اشتغالزایی 
شده است. مراسم گرامیداشت شهدای امنیت و مدافعان ملت شهیدان پاسدار 
»مرتضی ابراهیمی«، »مصطفی رضایی« و مجید شیخی با حضور حسین توکلی 
کجانی فرماندار ویژه شهرستان ری، حجت الاسلام و المسلمین عبدالله حاجی 
صادقی نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی و جمعی از سرداران و 

کارکنان سپاه و بسیج در محل سپاه سیدالشهدا)ع( واقع در شهرری برگزار شد.

بزرگترین ترمینال محصولات کشاورزی 
تهران افتتاح می شود

 استقرار اداره تامین اجتماعی 
در قیامدشت

صاحب امتیاز : مرتضی فغانی
مدیر مسئول: در حال تغییر

سردبیر: رضا  فغانی
زیر نظر شورای سیاستگذاری


